
 
 Lidköping 
 
 
Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen 
 
Dag: Torsdagen den 1 november 2018 
Tid: Kl 09.00-12.00 
Plats: Wennerbergsgården 
 
Närvarande:  
Ragnhild Bergman, ordf 
Kerstin Anderson, vice ordf 
Lennart Isaksson 
Svante Johnsson 
Karlolof Fernow 
Lisbeth Nyström 
 
 
1. Mötets öppnande   
Ordföranden hälsar deltagarna välkomna och öppnar dagens styrelsemöte.  

 
2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns.  
 
3. Föregående protokoll 
Styrelsen går igenom protokollet från förra mötet och protokollet justeras. 
 
4. Återkoppling månadsmöte samt träff med nya medlemmar 
Månadsmötet i oktober var välbesökt – 114 personer. Lennart meddelar att det 
saknas fakturor från restaurangen för de två senaste månadsmötena.  
Träffen med nya medlemmar avlöpte enligt plan. Intresset för SPFs verksamhet 
var stort från deltagarna med många frågor som följd. 
 
5. Inför månadsmöte i november 
Kerstin meddelar att allt är klart med Gillis Hellberg. Annonsering i NLT och 
LidköpingsNytt. 
 
6.  Ny aktivitet 
Svante informerar att han fått förfrågan om en ytterligare samtalsaktivitet från ett 
10-tal intresserade SPF-are.  
Den 12 november kommer därför en ny grupp ”Samtalsgrupp med filosofisk 
inriktning” att starta med i dagsläget 8 deltagare. Ansvarig samtalsledare är Stellan 
Dahlin. 

 
7.  80+ inbjudningar / anmälningar 
Luciatablå och julmusik för alla SPF-medlemmar som fyllt 80 år kommer att ske 
onsdagen den 5 december kl 17.00-18.30. Inbjudan kommer att skickas ut runt 
den 12 november.  
Anmälningar kommer att tas emot av Hilda, Kerstin och Lennart. 



 
 
8. Program / anmälningar m m till månadsmötet 13 december 
Årets sista månadsmöte blir torsdagen den 13 december kl 16-18. 
Programmet kommer bl a att innehålla ett luciatåg från Råda ungdomskör Nova 
Voces och jultallrik till ett pris av 150 kr. 
Annons kommer i NLT 3/12. Anmälningar kommer att tas emot av Hilda och 
Lisbeth. 
 
9. Julblommor 
Julblommor kommer också i år att lämnas ut till alla SPF-medlemmar som fyllt 90 
år. Åke tar fram en lista och styrelsen ser över detta den 6/12. Utdelning av 
blommorna sker under vecka 51, 17-21 december. Hilda beställer blommorna. 
 
10. Ekonomi 
Lennart redovisar resultat- och balansräkning för oktober. Ekonomin är god. 
Svante aviserar om inköp för bridgespelen med ca 10-12.000 kr. 
Seniorkorten är upptryckta i 300 exemplar, varav 160 är utlämnade för försäljning. 
SPF har rabatter hos vissa företag. Stora inköp görs hos Staples där vi inte har 
rabatt. Svante får i uppdrag att hör med Staples om ev rabatt på inköp därifrån. 
 
11. Rapporter 
- Post 
Hilda har skickat över till styrelsen information om marknadsföringsmaterial för 
utlåning. 
Ett Valberedningsseminarium hålls den12 november i Götene. 
Västra Götalandsregionen informerar om olika Seniorföreläsningar på Vara 
folkhögskola. 
 
- Resor 
Resekommittén, som är en arbetande grupp, behöver nya medlemmar. 
Intresserade medlemmar kan kontakta Hilda. 
 
- Wennerbergsgården – städ, bord, trädgård, micro, telefon, möte osv 
Hilda, Karlolof och Lennart har ett möte med hyresvärden den 8 november och 
kommer då att diskutera olika frågor kopplade till Wennerbergsgården. 
 
Karlolof kommer att ha ett möte med städledningen under nästa vecka.  
 
Lennart har tillsammans med en av damerna som lyssnar av trygghetsringningen 
kollat upp telefonen som används och konstaterat att den fungerar som den ska.  
 
Trädgården - staketet är justerat och målat. Lövkrattning kommer att ske fredag 
9/11. Svante kommer att skicka ut e-post till medlemmarna med förfrågan om 
deltagande. Hilda lyfter även lövkrattningen på månadsmötet 8/11. 
 
Gräsklippning för nästa år är inte löst. Ny gräsklippare bör köpas in av 
hyresvärden. 
 
Ljudutrustningen - fel på en av anläggningarna. Svante har beställt en 
kompletteringsdel. 
 



 
 
Canastagruppen - Karlolof köper in pappersmuggar för kaffedrickning i 
källarlokalen. 
 
- Hemsida 
Svante har förlängt listan med aktiviteter. Bra med information om vad som ska ut. 
 
- Övrigt 
Kerstin och Lennart har träffat Studieförbundet Vuxenskolan och diskuterat 
samarbetet. 
 
12. Nästa möte 
Sista styrelsemötet för året hålls torsdagen den 6 december. 
 
13. Inför Årsmötet – program, information osv 
Hilda och Lisbeth går igenom utskick till verksamhetsledarna inför skrivning av 
verksamhetsberättelsen. 
 
14. Avslutning 
Ordföranden avslutar mötet och tackar deltagarna för visat intresse. 
Hilda ordna fikabröd till nästa gång. 
 
Vid protokollet Justeras 
 
 
 
Lisbeth Nyström Ragnhild Bergman 
Sekreterare  Ordförande 


